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In sommige woorden hoor je gt, maar schrijf je cht. Woorden 

met cht moet je uit je hoofd leren. Het zijn weetwoorden. Je 

hoort namelijk geen verschil tussen gt en cht. 

Woorden met cht

vlecht

Kijk maar eens naar deze voorbeelden

vlecht
jacht
kracht
vrucht
gedicht

aanrecht
opdracht
gezicht
vrachtwagen
nachtegaal

Hoor je na de g een t? Dan schrijf je meestal cht.

Behalve als het gaat om de hij-vorm, zij-vorm of 

jij-vorm: hij ligt, zij legt, jij vraagt ...

Tip!

Kijk maar eens naar het volgende 
woord: vrucht.
Je hoort gt, maar je schrijft cht.
Goed onthouden, want het is 
een weetwoord!

Zie je?


